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Närvarande: 

Lars-Uno Åkesson - Värnamo   

Anneli Sahlin - Nynäshamn  

Maria Ahlstedt – Vetlanda  

Åsa Direnius – Karlskrona      

Magnus Åkerblad, Östersund från punkt 11   

Ida Lindh – Skellefteå från punkt 16 

Victor Dahlgren, Orust  

Per-Olof Nordmark, Värnamo/Kansliet 

Ylvali Winkler – Katrineholm 

Gunilla Svensson deltog under punkt 11 

 

Återbud: 

Joachim Kahlert – Norrtälje   

 

Dag och datum: Fredag 16 maj 2025 

 

Tid: 10:00-12:00 

 

Plats:  Via Zoom 

Via Zoom: Zoomlänk 

 

AGENDA 

 

1. Välkommen! 

 

2. Dagordningens godkännande 

Dagordningen godkändes 

 

3. Val av justerare 

Ylvali och Anneli valdes till justerare 

 

4. Föregående protokoll 24 april 

Datumen för kommande möten är utskickat fortfarande oklart kring datumen vecka 6 och 7. 

 

5. Actionplan inkl mittnituslärcenter LÄNK  Vem tar över efter Birgitta? 

Finns några luckor i “Mitt lärcenter” 2025. Victor ansvarar för listan 

 L
Å,

 Y
W

, A
S,

 P
N

 —
 D

riv
s 

av
 T

el
lu

sT
al

k:
 ID

 Z
m

xK
w

gC
r



https://ju-se.zoom.us/j/9440534820?pwd=SFNmQUIvT0tRaHlDaVYrN3l5bzJVQT09
https://ju-se.zoom.us/j/9440534820?pwd=SFNmQUIvT0tRaHlDaVYrN3l5bzJVQT09
https://skolaovansiljan.sharepoint.com/:b:/r/sites/NitusSyrelsegrupp/Delade%20dokument/General/Styrelse%202025-2026/Protokoll/Protokoll%20Styrelsem%C3%B6te%202025-04-24.pdf?csf=1&web=1&e=aqSdfb
https://skolaovansiljan.sharepoint.com/:x:/r/sites/NitusSyrelsegrupp/_layouts/15/Doc.aspx?sourcedoc=%7BADBFD629-6172-4C4A-B33E-7B50DA5976BA%7D&file=Actionplan%20f%C3%B6r%20Nitus%20styrelse.xlsx&action=default&mobileredirect=true
https://skolaovansiljan.sharepoint.com/:x:/r/sites/NitusSyrelsegrupp/_layouts/15/Doc.aspx?sourcedoc=%7BC97344E3-B3D5-4050-94C9-22F863F3A075%7D&file=Planering%20av%20mittlarcentra.xlsx&wdLOR=c2B803093-5933-4AE8-A012-D4AFE1855634&action=default&mobileredirect=true


 

 

6. Rapport från Mälardalsrådets dagar i Örebro 7-8 maj 

Ylvali och Anneli var på plats och var en del av arrangemanget. Fokus på lärcenter och 

utbildning på hemmaplan. 400 deltagare, övervägande politiker. Många lyfte fram 

lärcentrum som en viktig del. 2 dragningar med information om lärcentrum. En bra dag. Ett 

antal broschyrer delades ut. Mälardalsrådet är en bra och viktig kontakt. 

 

 

7. Rapport från HSS i Skellefteå 7 - 9 maj 

Krockade tyvärr för många. Ida berättade om en kul och intensiv vecka med fokus på 

samverkan mellan lärosäten, samhälle och näringsliv. Arrangemanget var ett 

samarrangemang mellan LTU och Skellefteå lärcentrum.  

 

8. Checklista nya medlemmar LÄNK 

Tas vid nästa möte 

 

9. Välkomstbrev till nya medlemmar LÄNK 

Tas vi nästa möte 

 

10. Kansliet har ordet 

Hemsidan kommer att ses över innan sommaren. En roll-up finns hos Katrineholm, skickas 

dit den behövs 

 

11. Kassören har ordet samt kassörsfrågan som måste lösas 

Kassörsfrågan är inte löst. Lars-Uno kollar inväntar svar från Oskarshamn 

Redovisningsbolaget gör det mesta jobbet. Mer en kontrollfunktion. Eventuellt kan Ronneby 

eller Nyköping vara alternativ 

 

12. Erasmus + slutkonferens i Bergen 2-3 oktober nll2025.org/sv 

Malin och Ylvali från Katrineholm anmälda. Magnus är eventuellt intresserad. Nynäshamn 

kommer nog att skicka några deltagare. 

NITUS står för Ylvalis, Magnus och Annelis boende. 

 

13. Möjliga MOOC:ar HT 2025 LÄNK 

Klimat och fysik för nyfikna är ett förslag. 

Teaser från föreläsaren ett förslag på att nå ut. Viktigt med enkelhet och hur det är 

paketerat. Tips i nyhetsbrevet på hur man når ut och vad som förväntas av deltagande 

lärcentra. Maria erbjuder sig att vara kontakt för de lärcenter som har frågor. 

Lars-Uno tar kontakt med UU 

 

14. Nitusdagar hösten 2025. Förslag: Luleå (Möte bokat med Gunilla Bodin 19 maj kl. 15.15 -

15.45. 

Lars-Uno återkommer efter mötet med Gunilla. Skellefteå kan vara ett alternativ. 

Nynäshamn har nyligen haft kontakter med LTU och kan ev. delta i mötet. En arbetsgrupp 

för Nitusdagarna bildades bestående av Lars-Uno, Magnus, Anneli och Ida  
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15. Nitus vårstämma 2026  - Nitus 30 år 

Lars-Uno föreslog Värnamo och fick gehör för förslaget. 

Lars-Uno kollar vidare med Värnamo kommun om det är möjligt. 

 

16. Almedalen 2026 

Arbetet startar efter sommaren 

 

17. Ledarskapskurser – en lägesrapport 

Ledarskap från HH har lagts ned. Västervik och Hultsfred har tagit kontakt med Mälardalens 

universitet som kommer att diskutera internt. Även diskussioner med KaU om 

ledarskapskurser finns, tyvärr är de på avancerad nivå och på engelska. 

 

18. Mindre lärcentrum - erfarenhetsseminarium? (Åsa) 

Marias och Olas seminarium förra veckan var uppskattat. 

Åsa och Ylvali hade fångat upp intresse om att diskutera hur ett mindre lärcentrum kan 

jobba och planera. Fokus tenderar att hamna på stora lärcentrum. Hjälpa mindre lärcenter 

att få kontakt med varandra, kan eventuellt leda till en intressegrupp. 

Kanske mer målgruppsanpassade erfarenhetsseminarier. 

Ett seminarium som kopplar ihop små lärcentrum. Åsa kontaktar Ånge. Tänkbart upplägg 

kan vara att någon i styrelsen intervjuar Ånge. 

 

19. Förslag på give away (Åsa) 

Rubberducking, något som används inom programmering, man förklarar idér m.m. för en 

Gummianka. Kan också fundera som stressanka. Kallas även övergångsobjekt. Åsa och Ylvali 

kollar vidare. 

 

20. Kvalitetssäkring av tentamensservice. 

Sara i Nyköping hade hört om fusk i Nacka, som inte är anslutna till NITUS. Ett lärosäte har 

på grund av detta dragit tillbaka möjligheten med distanstentor överhuvudtaget. Skall ett 

ansvarsformulär om vad ett NITUS lärcentrum garanterar vid distanstentamen tas fram?  

Vad gör vi om något lärcentrum inte svarar? Bara 50% svarar på kvalitetsenkäten. Varje 

enskilt lärcentrum ansvarar för sin verksamhet. Uppdatera och föra en dialog om 

kvalitetskriterierna som täcker in även distanstentor. Fler och fler universitet vill skriva avtal 

med lärcentrum. Victor och Ylvali tittar på vad som är minsta gemensamma nämnare vid 

tentamen och tar fram ett förslag dock utan att fastna i detaljer. 

 

21. Övriga frågor 

 

22. Laget runt 

Victor presenterade sitt lärcenter: Lärcentrum på Orust lokaliserat i flera olika lokaler. Både 

vuxenutbildning och eftergymnasialt. Har haft lärarutbildningar från KaU men nu lågt 

söktryck. Har lärare för fritidshem från Högskolan Kristianstad. Mycket tentor bl.a. från 

Göteborgsområdet.  
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Ordförande  

Lars-Uno Åkesson 

 

Sekreterare 

Per-Olof Nordmark 

 

Justerare 

Ylvali Winkler 

Anneli Sahlin 
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Närvarande: 


Lars-Uno Åkesson - Värnamo   


Anneli Sahlin - Nynäshamn  


Maria Ahlstedt – Vetlanda  


Åsa Direnius – Karlskrona      


Magnus Åkerblad, Östersund från punkt 11   


Ida Lindh – Skellefteå från punkt 16 


Victor Dahlgren, Orust  


Per-Olof Nordmark, Värnamo/Kansliet 


Ylvali Winkler – Katrineholm 


Gunilla Svensson deltog under punkt 11 


 


Återbud: 


Joachim Kahlert – Norrtälje   


 


Dag och datum: Fredag 16 maj 2025 


 


Tid: 10:00-12:00 


 


Plats:  Via Zoom 


Via Zoom: Zoomlänk 


 


AGENDA 


 


1. Välkommen! 


 


2. Dagordningens godkännande 


Dagordningen godkändes 


 


3. Val av justerare 


Ylvali och Anneli valdes till justerare 


 


4. Föregående protokoll 24 april 


Datumen för kommande möten är utskickat fortfarande oklart kring datumen vecka 6 och 7. 


 


5. Actionplan inkl mittnituslärcenter LÄNK  Vem tar över efter Birgitta? 


Finns några luckor i “Mitt lärcenter” 2025. Victor ansvarar för listan 
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6. Rapport från Mälardalsrådets dagar i Örebro 7-8 maj 


Ylvali och Anneli var på plats och var en del av arrangemanget. Fokus på lärcenter och 


utbildning på hemmaplan. 400 deltagare, övervägande politiker. Många lyfte fram 


lärcentrum som en viktig del. 2 dragningar med information om lärcentrum. En bra dag. Ett 


antal broschyrer delades ut. Mälardalsrådet är en bra och viktig kontakt. 


 


 


7. Rapport från HSS i Skellefteå 7 - 9 maj 


Krockade tyvärr för många. Ida berättade om en kul och intensiv vecka med fokus på 


samverkan mellan lärosäten, samhälle och näringsliv. Arrangemanget var ett 


samarrangemang mellan LTU och Skellefteå lärcentrum.  


 


8. Checklista nya medlemmar LÄNK 


Tas vid nästa möte 


 


9. Välkomstbrev till nya medlemmar LÄNK 


Tas vi nästa möte 


 


10. Kansliet har ordet 


Hemsidan kommer att ses över innan sommaren. En roll-up finns hos Katrineholm, skickas 


dit den behövs 


 


11. Kassören har ordet samt kassörsfrågan som måste lösas 


Kassörsfrågan är inte löst. Lars-Uno kollar inväntar svar från Oskarshamn 


Redovisningsbolaget gör det mesta jobbet. Mer en kontrollfunktion. Eventuellt kan Ronneby 


eller Nyköping vara alternativ 


 


12. Erasmus + slutkonferens i Bergen 2-3 oktober nll2025.org/sv 


Malin och Ylvali från Katrineholm anmälda. Magnus är eventuellt intresserad. Nynäshamn 


kommer nog att skicka några deltagare. 


NITUS står för Ylvalis, Magnus och Annelis boende. 


 


13. Möjliga MOOC:ar HT 2025 LÄNK 


Klimat och fysik för nyfikna är ett förslag. 


Teaser från föreläsaren ett förslag på att nå ut. Viktigt med enkelhet och hur det är 


paketerat. Tips i nyhetsbrevet på hur man når ut och vad som förväntas av deltagande 


lärcentra. Maria erbjuder sig att vara kontakt för de lärcenter som har frågor. 


Lars-Uno tar kontakt med UU 


 


14. Nitusdagar hösten 2025. Förslag: Luleå (Möte bokat med Gunilla Bodin 19 maj kl. 15.15 -


15.45. 


Lars-Uno återkommer efter mötet med Gunilla. Skellefteå kan vara ett alternativ. 


Nynäshamn har nyligen haft kontakter med LTU och kan ev. delta i mötet. En arbetsgrupp 


för Nitusdagarna bildades bestående av Lars-Uno, Magnus, Anneli och Ida  
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15. Nitus vårstämma 2026  - Nitus 30 år 


Lars-Uno föreslog Värnamo och fick gehör för förslaget. 


Lars-Uno kollar vidare med Värnamo kommun om det är möjligt. 


 


16. Almedalen 2026 


Arbetet startar efter sommaren 


 


17. Ledarskapskurser – en lägesrapport 


Ledarskap från HH har lagts ned. Västervik och Hultsfred har tagit kontakt med Mälardalens 


universitet som kommer att diskutera internt. Även diskussioner med KaU om 


ledarskapskurser finns, tyvärr är de på avancerad nivå och på engelska. 


 


18. Mindre lärcentrum - erfarenhetsseminarium? (Åsa) 


Marias och Olas seminarium förra veckan var uppskattat. 


Åsa och Ylvali hade fångat upp intresse om att diskutera hur ett mindre lärcentrum kan 


jobba och planera. Fokus tenderar att hamna på stora lärcentrum. Hjälpa mindre lärcenter 


att få kontakt med varandra, kan eventuellt leda till en intressegrupp. 


Kanske mer målgruppsanpassade erfarenhetsseminarier. 


Ett seminarium som kopplar ihop små lärcentrum. Åsa kontaktar Ånge. Tänkbart upplägg 


kan vara att någon i styrelsen intervjuar Ånge. 


 


19. Förslag på give away (Åsa) 


Rubberducking, något som används inom programmering, man förklarar idér m.m. för en 


Gummianka. Kan också fundera som stressanka. Kallas även övergångsobjekt. Åsa och Ylvali 


kollar vidare. 


 


20. Kvalitetssäkring av tentamensservice. 


Sara i Nyköping hade hört om fusk i Nacka, som inte är anslutna till NITUS. Ett lärosäte har 


på grund av detta dragit tillbaka möjligheten med distanstentor överhuvudtaget. Skall ett 


ansvarsformulär om vad ett NITUS lärcentrum garanterar vid distanstentamen tas fram?  


Vad gör vi om något lärcentrum inte svarar? Bara 50% svarar på kvalitetsenkäten. Varje 


enskilt lärcentrum ansvarar för sin verksamhet. Uppdatera och föra en dialog om 


kvalitetskriterierna som täcker in även distanstentor. Fler och fler universitet vill skriva avtal 


med lärcentrum. Victor och Ylvali tittar på vad som är minsta gemensamma nämnare vid 


tentamen och tar fram ett förslag dock utan att fastna i detaljer. 


 


21. Övriga frågor 


 


22. Laget runt 


Victor presenterade sitt lärcenter: Lärcentrum på Orust lokaliserat i flera olika lokaler. Både 


vuxenutbildning och eftergymnasialt. Har haft lärarutbildningar från KaU men nu lågt 


söktryck. Har lärare för fritidshem från Högskolan Kristianstad. Mycket tentor bl.a. från 


Göteborgsområdet.  


  







 


Ordförande  


Lars-Uno Åkesson 


 


Sekreterare 


Per-Olof Nordmark 


 


Justerare 


Ylvali Winkler 


Anneli Sahlin 
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